

Hyssop Friends Christian Church – Taguig Update / by Pastor Maximo Juacalla

Our Children's Ministry is still ongoing every Sunday. The children come early in the morning, and in our discipleship sessions we are now teaching them how to use the Bible, how to locate verses, and how to memorize Scripture. Our regular attendance is more than 20 children.



For our government scholars, they continue to attend our worship services every first and last Sunday of the month.



Our ladies, parents, and scholars also join our *70 Weekend Connect*, where we are studying the *70 Commands of Jesus* in the Bible.



Church Renovation Update

All the materials are already prepared. Renovation is scheduled to begin on December 16, depending on the weather. We were unable to start earlier due to the typhoon and continuous rains. We are hoping the carpenter will be available next week so the work can proceed.

Prayer Concern

We are praying for financial assistance to pay for the labor cost, amounting to **₱10,000 for 10 days of work**.

大基督教會近況報告/Maximo Juacalla 牧師



兒童事工

我們的兒童事工仍在每週主日持續進行。孩子們都會在清晨來到教會，在門徒訓練中，我們教導他們如何使用聖經、如何查找經文並背誦神的話語。目前主日出席的兒童約有 20 多位。



政府獎助生與主日聚會

政府獎助生們會在每月的第一個與最後一個主日參加敬拜。



婦女、家長與獎助生門訓

我們的婦女、家長以及獎助生也都有參加 *70 Weekend Connect*，共同查考聖經中耶穌的 70 個命令。

教會整修進度

所有整修材料都已備齊，預計將在 12 月 16 日開始施工，視天氣狀況而定。因為先前受到颱風與連日降雨的影響，施工尚未能開始。我們盼望木工師傅能在下周有空，以便順利開工。

代禱事項

我們需要為整修的人工費禱告，總金額為 10,000 披索 (10 天工期)，求主供應我們的需要。